
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 3. oktober 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 461
Vil ministeren redegøre for, hvad erfaringerne er fra Danmarks nordiske nabolande, der 
allerede har inkorporeret Børnekonventionen, i forhold til at fastlægge udlændingepoli-
tikken, som daværende børneordfører Kasper Sand Kjær (S) tidligere har udtalt, har 
betydning for regeringens position i forhold til at skrive Børnekonventionen ind i dansk 
lovgivning. Der henvises til artikel i altinget fra 24. januar 2020 ”S genovervejer syn på 
Børnekonvention: Afventer nabolandes erfaringer”?
https://www.altinget.dk/boern/artikel/s-genovervejer-syn-paa-boernekonvention-afventer-
nabolandenes-erfaringer

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anders Kronborg
formand
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